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RM-KR.0012.29.04.2023            

Protokół  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 24 kwietnia 2023 r.  

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył o godz. 09:08 członek komisji Wiesław 

Gąsiorek za zgodą pozostałych członków Komisji, z uwagi na brak Przewodniczącego i 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji witając członków komisji, Burmistrza Rzgowa 

Mateusza Kamińskiego, Zastępcę Burmistrza Rzgowa Monikę Pawlik, Kierowników 

Referatów Urzędu Miejskiego, a także członków pozostałych Komisji Rady Miejskiej w 

Rzgowie, tj.: 

- Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

- Komisji Spraw Społecznych, 

- Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów.  

 

Ad.2. 

Radny Wiesław Gąsiorek na podstawie listy obecności poinformował, że obecnych jest 3 

członków komisji i stwierdził quorum uprawniające do podejmowania decyzji. Nieobecny 

radny Zbigniew Waprzko i Jan Spałka. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Omówienie materiałów na LX sesję Rady Miejskiej: 

a) sprawozdania finansowego GZWiK w Rzgowie za rok 2022. (DRUK 1) 

b) projektu uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Rzgów. (DRUK 2) 

c)  sprawozdania z monitoringu i ewaluacji Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w 

Gminie Rzgów na 2022 rok. (DRUK 3) 

d) oceny zasobów pomocy społecznej. (DRUK 4) 

e)  sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”. (DRUK 5) 

f)  projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru lub ewidencji 

zabytków prowadzonych przez wojewódzkiego konserwatora zabytków oraz gminnej 

ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie gminy Rzgów. (DRUK 6) 

g) projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na 

lata 2023-2034. (DRUK 7) 

h) projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. (DRUK 8) 

i) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, położonej w Rzgowie, stanowiącej własność Gminy Rzgów. (DRUK 9) 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.4. 

a) Sprawozdanie finansowe GZWiK w Rzgowie za rok 2022 przedstawiła Dyrektor GZWiK 

w Rzgowie Beata Jasiukiewicz. 
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b) Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Rzgów omówiła 

Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beata Jasiukiewicz. 

 

c)  Sprawozdanie z monitoringu i ewaluacji Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w 

Gminie Rzgów na 2022 rok omówiła Kierownik MOPS Aneta Łopyta. 

 

d) Ocenę zasobów pomocy społecznej omówiła Kierownik MOPS Aneta Łopyta.  

 

e)  Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022” przedstawił 

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Miron Ossowski. 

 

f)  Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru lub ewidencji 

zabytków prowadzonych przez wojewódzkiego konserwatora zabytków oraz gminnej 

ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie gminy Rzgów przedstawił Kierownik 

Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Miron Ossowski. 

 

g) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na 

lata 2023-2034 omówiła Skarbnik Anna Czarnocka, ponadto poinformowała, że będzie 

kolejna wersja zmian na sesję.  

 

h) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023 omówiła 

Skarbnik Anna Czarnocka. 

Członek komisji Jarosław Świerczyński zapytał skąd znalazło się 618 tys. zł  

Skarbnik Anna Czarnocka powiedziała, że jest to zwrot podatku VAT za rok 2022 z tytułu 

budowy kanalizacji na terenie gminy.  

Członek komisji Kordian Skalski zapytał czy projekt kanalizacji na ul. Wierzbową zostanie 

zaktualizowany przed jego realizacją. 

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że na ul. Wierzbową będzie dofinansowanie z 

WFOŚiGW. Kanalizacja podciśnieniowa musi być aktualizowana i następnie musi zostać 

wykonana. Burmistrz powiedział, że należy się zastanowić kompleksowo na temat koncepcji 

budowy kanalizacji, ponieważ kanalizacja podciśnieniowa jest bardzo wymagająca. Budowa 

kanalizacji podciśnieniowej powinna odbywać się w ulicach zabudowanych.  

Członek komisji Kordian Skalski zgadza się ze należy zaktualizować podejście do budowy 

kanalizacji.  

Burmistrz czyni starania aby ludzie mogli korzystać z kanalizacji. Ale jest duży problem z 

podłączeniem kanalizacji na ul. Grodziskiej, ponieważ jest to droga wojewódzka i zajęcie 

pasa drogowego jest bardzo kosztowne.  

Dyrektor GZWiK Beata Jasiukiewicz powiedziała, że nie można zbyt wcześniej aktualizować 

projektu kanalizacji, ponieważ to się nie sprawdza.  

Radny Rafał Kluczyński martwi się o przyszłość kanalizacji, ponieważ gmina zdecydowała o 

budowie kanalizacji podciśnieniowej, co jak widać przysparza wiele problemów. Radny 

zapytał o program „Poznaj Polskę” realizowany w szkołach.  

Skarbnik Anna Czarnocka powiedziała, że wkład własny do projektu pochodzi od wpłat 

rodziców uczniów.  

 

i) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, położonej w Rzgowie, stanowiącej własność Gminy Rzgów omówiła Kierownik 

Referatu Justyna Błach. 
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Gmina wystawiała gminną działkę, ponieważ jeden z właścicieli sąsiednich działek jest nią 

zainteresowany. Cena nieruchomości będzie ustalona w drodze operatu szacunkowego. 

Członek komisji Jarosław Świerczyński dziwi się że działki właściciela są bez dojazdu.  

Z-ca Burmistrza Rzgowa Monika Pawlik powiedziała, że należy ustanowić służebność 

przejazdu dla tego właściciela i dopiero potem wystawić działkę do przetargu 

nieograniczonego.  

Członek komisji Jarosław Świerczyński powiedział, że należy pilnować interesu gminy bo 

ustanowienie służebności nie jest z korzyścią dla gminy.  

Z-ca Burmistrza Rzgowa Monika Pawlik powiedziała, że ustanowienie służebności 

zabezpiecza gminę przed wypłatą odszkodowania.  

Członek komisji Jarosław Świerczyński powiedział, że należy postąpić z tą działką tak aby 

było dobrze.  

 

Ad.5. 

Radny Radosław Pełka zapytał co z wezwaniem do usunięcia naruszenia prawa jakie 

wpłynęło do Rady Miejskiej dotyczącym mpzp z 2010 r.  

Burmistrz powiedział, że będzie zmieniał mpzp dla rejonu, który jest wskazany w wezwaniu 

do usunięcia naruszenia prawa.  

Burmistrz poinformował, że zwrócił się do Powiatu o dofinansowanie remontu drogi - ul. 

Łódzkiej i drogi w Prawdzie. Problem polega na tym, że sesja Powiatu jest dzień po sesji w 

Rzgowie i prawdopodobnie będzie potrzebna sesja nadzwyczajna. Drugi temat jaki może się 

pojawić na sesji to Ksawerów, ponieważ nadal trwają negocjacje z Ksawerowem co do 

możliwości podłączenia mieszkańców do sieci na ul. Ogrodników. 

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy środki na drogę w Prawdzie i ul. Łódzką to nowe 

fundusze czy są one przesuwane z ul. Cegielnianej.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że część pieniędzy przesuwana jest z 

inwestycji na ul. Cegielnianej.   

Członek komisji Kordian Skalski powiedział, że nadal nic nie robimy przy ul. Szkolnej i nie 

poprawiamy bezpieczeństwa w tym kompleksie. Nic nie dzieje się w kwestii parkingu przy 

hali sportowej i domu kultury i nie robimy całej Ogrodowej a jedynie część.  

Radny Marek Bartoszewski ma nadzieję, że skrzyżowanie ul. Glinianej i Ogrodowej również 

będzie rozwiązane.  

Burmistrz powiedział, że gmina funkcjonuje w najcięższych czasach jakie to możliwe i stara 

się aby zrealizować jak najwięcej inwestycji. Jeżeli chodzi o ul. Łódzką to kolektor 

odwodnieniowy można poprowadzić pod chodnikiem i doprowadzić go do rzeki. Położenie 

nowego asfaltu na ul. Łódzkiej wystarczy na najbliższe 10 lat. A jeżeli chodzi o ul. Ogrodową 

to opracowano projekt w łatwiejszej wersji, na co udało się uzyskać dofinansowanie z 

Polskiego Ładu. Natomiast ul. Szkolną należy się zająć, ale nie uda się to już w tym roku, 

jedyne co zostanie zrealizowane to wyburzenie budynków, które zostały kupione przy ul. 

Szkolnej i wydzielenie miejsca do parkowania.  

Członek komisji Kordian Skalski ma nadzieje, że Burmistrz znajdzie inne rozwiązanie na 

skrzyżowaniu ul. Ogrodowej-Glinianej-Południowej jeżeli projektanci twierdzą, że rondo bez 

wyburzeń się tam nie zmieści.  

 

Ad.6. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia radny Wiesław Gąsiorek zamknął posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej o godz. 11:00. 

 

Protokołowała:         Przewodniczył:  
                            Radny  

 

 

          Wiesław Gąsiorek  


